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Past Events 

September 6 召開課程委員會議。 

 A meeting of the DFLL Curriculum Committee was held. 

September 8 學士班新生座談暨家長日。 

 Freshman Orientation & Parents’ Day was held. 

September 19 1. 召開系教評會。 

   A DFLL’s Teachers’ Evaluation Committee Meeting was held. 

 2. 召開系務會議暨迎新茶會。 

   A Department Affairs Meeting and a welcoming tea party were held. 

September 30 中外文學九月號出刊日。 

 The September issue of Chung Wai Literary Quarterly was released. 

 

Future Events  

October 17 (Wed) 1. 召開翻譯碩士學位學程課程委員會議。 

 A meeting of the GPTI Curriculum Committee will be held. 

2. 召開翻譯碩士學位學程學程會議。 

 A GPTI Program Affairs Meeting will be held. 

October 24 (Wed) 召開系教評會。 

 A DFLL’s Teachers’ Evaluation Committee Meeting will be held. 

October 31 (Wed) 召開翻譯碩士學位學程教評會。 

 A meeting of the GPTI Teachers’ Evaluation Committee will be 

held. 

November 23 (Fri) 舉辦第 2 屆臺大文學翻譯獎頒獎典禮。 

 The award ceremony of the 2nd NTU Literary Translation Awards 

will be held. 

 

Notices 

2013-2014 年度「傅爾布萊特研究學者赴美獎助金」已開放申請（含資深學者、博士

後赴美獎助金等項目，限設籍並居住在中華民國境內之中華民國公民）。如老師有意

申請，請於 101 年 10 月 15 日前完成線上申請，並將申請資料與您的「校內提名申請

書」送至系辦，由系辦彙整後知會課程委員會並送國際事務處辦理。 

相關資訊：http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/127 

The Foundation for Scholarly Exchange (Fulbright Taiwan) is accepting applications for 

2013-2014 Fulbright Program Awards for Taiwan Applicants (including the Senior 

Fulbright Research Grants and the Experience America Fulbright Research Grants, open to 

https://apply.embark.com/student/fulbright/scholars/30/
http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/public/share/files/oia/Fulbright-NTUOIAform2013-14.doc
http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/public/share/files/oia/Fulbright-NTUOIAform2013-14.doc


citizens and permanent residents of the Republic of China / Taiwan). To apply, please 

complete your on-line application and send your NTU Nomination Form and application 

materials to the Department Office before Oct. 15, 2012. We will forward the information 

to the DFLL Curriculum Committee for making course arrangements, and submit your 

Nomination Form to the OIA.  

Application Information: http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/127 
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